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Zápis z 11. zasedání akademického senátu FM ze dne 9. 1. 2025 
 

Přítomni:  

Zaměstnanci: Petr Červa, Miroslav Holada, Jan Kamenický, Milan Kolář, Otto Severýn 
Studenti: Lukáš Krčmář, Martin Poláček, Václav Vomáčko  
Neomluveni: Jiří Kubín 
Hosté: Josef Černohorský, Jan Koprnický, Markéta Rous 
 
 

Program: 

1. Schválení zápisu z 9. zasedání AS FM ze dne 16. 10. 2024 

Návrh usnesení: „Akademický senát Fakulty mechatroniky schvaluje zápis ze svého 9. 
zasedání ze dne 16. 10. 2024.”  

Usnesení bylo přijato hlasy všech přítomných. 

 

2. Schválení zápisu z 10. zasedání AS FM ze dne 5. 11. 2024 

Návrh usnesení: „Akademický senát Fakulty mechatroniky schvaluje zápis ze svého  
10. zasedání ze dne 5. 11. 2024.” 

Usnesení bylo přijato hlasy všech přítomných. 

 

3. Schválení Plánu realizace SZ pro rok 2025 

J. Černohorský představil Plán realizace SZ pro rok 2025. Aktuálně je v jednání nová 
akreditace společně s žitavskou univerzitou. Následovala diskuze týkající se jednotlivých 
kapitol Plánu: 

Výuka: 

• Zefektivnění výuky – odstranění duplicitních předmětů, změna ve financování 
poskytované i nakupované servisní výuky od jiných fakult. Cílem je dosáhnout stavu, 
aby výuka nebyla z pohledu rozpočtu fakulty ztrátová. 
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Doktorské studium: 

• Motivace ke studiu v doktorském studijním programu bude probíhat skrze lepší 
finanční podporu studentů. 

Věda a výzkum: (bez poznámek) 

Internacionalizace:  

• Dotaz (O. Severýn) ohledně navýšení podílu předmětů vyučovaných v anglickém 
jazyce v českých studijních programech – jaký je cílový stav. Děkan odpověděl, že 
konkrétní hodnota není definována.  

• Žádoucí je využívat materiály v anglickém jazyce, byť výuka probíhá v jazyce českém. 

Fakulta: 

• V. Vomáčko vznesl dotaz na stav přidání zásuvek na zdech na chodbách pro 
studenty. Aktuální situace je stále beze změn. Nutno urgovat na Technickém úseku 
skrze Helpdesk. 

Propagace, komunikace, spolupráce s průmyslem: 

• Diskuze týkající se 30. výročí FM 

Pracovní prostředí na fakultě:  

• Tato kapitola bude nově zařazena do kapitoly „Fakulta“, odsouhlaseno všemi 
přítomnými. 
 

Dále senátoři poukázali na některé formální chyby v dokumentu. Děkan slíbil jejich opravení 
ve finální verzi. 

Návrh usnesení: „Akademický senát Fakulty mechatroniky schvaluje ‘Plán realizace 
Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti Fakulty mechatroniky, informatiky 
a mezioborových studií pro rok 2025’ po zapracování formálních připomínek.” 

Usnesení bylo přijato hlasy všech přítomných. 

4. Různé 

- 

Zapsala: 
Ing. Mgr. Markéta Rous    doc. Ing. Otto Severýn, Ph.D. 
tajemnice AS FM     předseda AS FM    
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V Liberci dne 9. 1. 2025     


